
PROJEKT 
Protokół Nr 7/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu 

w dniu 29 listopada 2024 roku 

 

Miejsce posiedzenia: w Sali „Lira” Sokólskiego Ośrodka Kultury, ul. Grodzieńska 1. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 10:30, zakończono 10:39. . 

Przewodniczył: Elżbieta Borowska  – Przewodnicząca Komisji Oświaty.  

Protokółował: Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji 

Obecni:  

Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności 

Osoby spoza Komisji: wg załączonej listy obecności 

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Programu Współpracy z 

Organizacjami Pozarządowymi na rok 2025. 

4. Wolne wnioski. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie porządek 

obrad. 

Komisja 6 głosami „za” przyjęła porządek posiedzenia, 1 radna nie brała udziału w 

głosowaniu. 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie protokół z 

poprzedniego posiedzenia. 

Komisja 6 głosami „za” przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia, 1 radna nie brała 

udziału w głosowaniu. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Programu Współpracy z 

Organizacjami Pozarządowymi na rok 2025. 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Piotr Romanowicz. 

Brak pytań. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 4 

Wolne wnioski. 

Radna Anna Marta Aniśkiewicz zwróciła uwagę, że w tym miesiącu odbyła się już Komisja 

Oświaty i poprosiła, aby w przyszłości starać się o zbieranie wszystkich dokumentów na 

jednym posiedzeniu Komisji, zamiast rozdrabniać się na dwa oddzielne posiedzenia. 

 



Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołował        Przewodnicząca Komisji 

Bartłomiej Klim        Elżbieta Borowska 


